
PROTOKOLL nr 1

vid sammanträde den 13.11 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Anders Holmstedt, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 1: Sammanträdets öppnande:
Nyvalde ordföranden Rudolf Walldén hälsade de när
varande välkomna till det nu inledda verksamhetsårets 
första sammanträde och uttalade en förhoppning om 
givande samarbete i hela styrelsen.

§ 2: Godkänd dagordning:
Av sekreteraren uppgjort förslag till dagordning 
godkändes med möjlighet till kompletteringar av 
aktuella ärenden.

§ 3: Konstituering:
Beslöts att konstituera styrelsen i enlighet med 
följande (ordföranden vald vid årsmötet):
vice ordförande: Roland Erixon, 
sekreterare: Karl Liliequist,
skattmästare: Reine Gustafsson,
vice sekr.: Kaj Alm,
vice skattm.: Rolf Theblin,
klubbmästare: Hilding Lövdahl;
ärenden gällande PR, souvenirer etc.: Bengt Stagman, 

bingo, lotterier etc.: Ulf örnmarker.
§ 4: Adjungering:

Beslöts fortsatt adjungering av Anders Holmstedt för 
skidfrågor och allmän policy och Lennart Öberg för 
olika former av lotterier.

§ 5: Kontaktmän:
Att vid sidan av ordföranden svara för mera kontinu
erlig kontakt med resp. sektioner utsågs: 
fotboll: Gustafsson/Theblin fäktning: Alm
ishockey: Erixon/Liliequist handboll: Stagman
bandy: Liliequist konståkning: Örnmarker
bordtennis: Theblin orientering: Holmstedt
bowling: Alm skidor/längd: Holmstedt
boxning: Lövdahl slalom: Holmstedt
brottning: Lövdahl/Öberg bobsleigh: Liliequist
cykel: Lövdahl curling (i förekommande
damidrott: Erixon fall); Alm/Theblin

I anslutning härtill beslöts tillskriva samtliga 
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sektionsstyrelser om dels kontaktmannens nya lista dels hur kontakt
mannaskapet fungerar i båda riktningarna med skyldighet för resp. sek
tioner att i god tid underrätta kontaktmannen om sådana sammanträden, 
där väsentligare frågor är att emotse, och att dessutom vid ärenden, 
som kräver Överstyrelsens hörande, orientera vederbörande kontaktman 
på det att denne skall vara tillräckligt informerad för att kunna ”dra” 
ärendet vid närmaste ÖS-sammanträde. Kontaktmännen skall så ofta som 
möjligt bevista resp. sektions träningar och tävlingar och hålla sig 
väl underrättade om det dagsaktuella läget.

§ 6: Arbetsutskott;
Efter diskussion om ett ev. arbetsutskotts lämplighet och 

befogenheter beslöts tillsätta ett sådant:
Rudolf Walldén, ordf., 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Roland Erixon, 
Karl Liliequist

§ 7: Firmateckning:
Beslöts att Djurgårdens Idrottsförening skall firmatecknas 

av två ordinarie ledamöter i förening med uttalande samtidigt av att 
skattmästaren bör vara en av dessa.
§ 8: Valberedning:

I och med att frågan om valberedning ej kom upp på årsmötet dis
kuterades informellt en sådans sammansättning. Hänsköts ärendet med för
troende till stadgekommitterade, som har att framlägga sitt förslag 
under 1975, varvid även instruktioner för en valberednings sätt att 
fungera torde vara att påräkna.

§ 9: Tidningskommitté:

Beslöts att till tidningskommitté för "Djurgårdaren” välja:
Liliequist, Stagman, Alm, Erixon och Theblin att handha såväl redaktionella 
som ekonomiska (annonser) frågor.

Sammanträdet uttalade sig för att två nummer pr år skall pro
duceras i god tid före resp. fotbolls- och ishockeysäsongernas start.
§ 10: Skrivelser:

Föredrogs skrivelse från Svenska Fäktförbundet av den 18.11 med 
begäran om besked om föreningens fäktsektion (G. Friberg enl. uppdrag) 
haft officiellt uppdrag att hos Riksidrottsstyrelsen begära ogiltig- 
förklarande av Svenska Fäktförbundets årsmöte 1974. Det upplystes vid 
dagens sammanträde att tvivel kunde föreligga i fråga om aktionens 
officiella prägel och för att vinna klarhet härutinnan beslöts kalla 
sektionsstyrelsen till sammanträde med Överstyrelsen (Alm) och att 
meddela Fäktförbundet att svar på dess skrivelse därför måste uppskjutas 
till på nyåret (sekr.).

Det konstaterades att nu gällande praxis innebär att ärenden av 
det aktuella slaget skall hänskjutas för prövning av ÖS, innan en sek
tionsstyrelse går till aktion mot resp. specialförbund, RF eller RS.
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Föredrogs tackskrivelse från Carl-Hjalmar Bodman för de utmärkelser 
som kommit honom till del vid årsmötet i samband med hans avgång som 
föreningens ordförande med betoning av hans särskilda glädje över att 
samtidigt ha hedrats med ett ständigt ledamotskap i Överstyrelsen.

Beslöts att till dagens protokoll foga Bodmans brev.

§ 11: Möte med sektionsordförandena:

Debatterades ett förslag att upprepa en tidigare tradition med en 
trivselträff mellan samtliga styrelseledamöter i ÖS och sektionerna med 
möjligheter att ”bättre lära känna varandra och varandras problem”. Be
slöts att för att ge en sådan träff ett mera realistiskt värde begränsa 
den till att gälla endast resp. ordföranden i sektionerna jämte ÖS-leda
möterna. Klubbmästaren undersöker lokalfrågan och arbetsutskottet för
bereder punkter för arbetsprogrammet vid mötet. Senare kan en fråga 
om samtliga sektionsstyrelsers ledamöters deltagande i en stor trivsel
träff aktualiseras.

§ 12: Nya medlemskort:

Meddelade skattmästaren att krav på 1975 års medlemsavgifter 
går ut den 25-30 nov. och att medlemskorten beräknas bli utsända i 
början på 1975. Beslöts undersöka att till medlemskortet ansluta en 
talong med firmareklam och åtog sig Walldén/Stagman ta vissa kontakter 
i ärendet.

För att entusiasmera medlemmarna att snarast möjligt betala sina 
årsavgifter skall som tidigare göras en utlottning av fribiljetter till 
vissa av föreningens stormatcher bland medlemmar, som fullgjort sina 
skyldigheter före ett visst datum.

§ 13: Bingo:

Redogjorde Alm/Örnmarker för läget på bingofronterna. Något slut
ligt avtal med Riks-Bingo-Bally har ännu ej kunnat undertecknas men är 
på gång. Allt tillståndssökande skall gå från Överstyrelsen till Läns
styrelsen. Föreningens ansökningsbelopp: något över 11 miljoner kronor.

Beslöts att föreningens lotteristyrelse handlägger alla bingo
ärenden och att den slutliga fördelningen av inkomna överskott sker i 
Överstyrelsens regi.

Till bingo- och lotteristyrelse utsågs:
Ulf Örnmarker, ordf.
Kaj Alm,
Rune Andersson, ishockey,
Magnus Wester, fotboll,
Bertil Ferséus, bordtennis, 
Ulf Johansson, bowling 
Lennart Öberg.

§ 14: Julmarknad:
Öberg rapporterade om erhållet tillstånd till julmarknad med 

diverse aktiviteter på Fältöverstens lokaler i regi av brottning, cykel 
och fäktning efter samma mönster som 1973 och med överskottet avsett 
att tillfalla de nämnda sektionerna.
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§ 15: Anslag:

Rapporterades att en sent omsider gjord redovisning för slalom
sektionens verksamhet innebar skulder pa över kr. 10.000:—, vilka numera 
fått den ålderns patina över sig att en snabb betalning måste ske för 
att inte ytterligare äventyra säsongplaneringen. Uppdrogs åt Anders Holm
stedt och Reine Gustafsson att informera sig i detalj med sektions
styrelsen och återkomna med rapport till nästa ÖS-sammanträde, då även 
sektionens anslagsbehov för 1975 skall prövas.

Av bandysektionen begärt anslag för den redan inledda säsongen 
beslöts att medge ett förskott på kr. 5.000:-
§ 16: Souvenirkommittén:

Redogjorde Roland Erixon för nödvändigheten av en omläggning av 
beställningsförfarandet av artiklar inom souvenirkommitténs räjong. Ett 
sammanträde är inkallat för förslag. Utlovade Walldén intressera vissa 
varuhus för samarbete.

§ 17: Hyresbidrag:

Rapporterade Rolf Theblin att ansökningsförfarandet för utfående 
av kommunala bidrag för föreningens lokalhyror avslutats och därmed i 
laga tid kunde expedieras.
§ 18: Nästa sammanträde:

Närmaste sammanträdesdag beslöts bli onsdagen den 4/12/74 och 
den därpå följande onsdagen den 8/1/75, bägge dagarna kl. 18.15 på Stadion.

§ 19: Övriga ärenden:

Diskuterades bland olika ärenden mest den ekonomiska ryggrad, 
som föreningen kan tänkas få om trenden för bingo- och enarmade-bandit
verksamheter håller i sig. I anslutning härtill ifrågasattes om total 
övergång till bruttoredovisning skall ske inom föreningen i stället för 
det nuvarande blandsystemet. Det senare kunde tas som en förklaring till 
att två samarbetande sektioner som konståkning och bordtennis med i stort 
sett samma inkomstsida på bingospelet redovisat sinsemellan stora avvikel
ser i föreningens vid årsmötet framlagda bokslut. Beslöts att efterhöra 
med bl.a. AIK och Hammarby huru dessa bokföringsmässigt fungerar och att 
därefter återkomma i ärendet.

Härefter avslutades sammanträdet.


